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SUNDBY-HVORUP BOLIGSELSKAB 
AFD. 43 – Lindholm Brygge 19 og 21. Katedralen. 
 

    
Nørresundby, den 9. september 2015 

Vedr. ordinært afdelingsmøde. 
 
Onsdag,  den 16. september 2015 kl. 19.00 i festlokalet, Lindholm Søpark 2. 
 
Forslag til behandling/afstemning under den fremsendte dagsorden pkt. 4.2. - ndkomne forslag. 

Forslagsstiller – Magnus k. Mortensen, Lindholm Brygge 21, 6,2.  

1) Lamperne udenfor 

Lamperne, som er placeret ude ved hoveddøren, i henholdvis bygning 17, 19 og 21 blinker. Dette har nu 

stået på i et år, og er ikke blevet bedre. Vores viceværter er gode til at "pille" lamperne fra når de 

blinker, og skifte pære, men det ændre ikke ved det faktum, at hver gang det regner, så starter 5 nye 

lamper med at blinke. Sagt med andre ord, så er der altid flere lamper der blinker. Jeg vil derfor gerne 

høre, hvad planen er for disse lamper? 

For i min optik er det ikke en holdbar løsning, specielt ikke når lejlighederne på den modsatte side af en 

blikkende lampe, får soveværelset blitzet op, da lamperne er så kraftige. 

 

2) Udmelding af datoer for varme/vandopgørelse 

Kan det oplyses, hvornår opgørelserne for vand og varme kan forventes for resten af 2015 og 2016. 

 

3) Affaldsposer  

Kan mængden af affaldsposer vi får udleveret ikke sænkes?  

Jeg tror simpelthen ikke det er muligt, at nogle kan bruge så mange poser. Jeg har personligt over 10 

"ruller" i overskud. Samtidig er der også et miljø perspektiv, som man kan inddrage. 

 

4) vaskeri 

Kan prisen på en tøj-vask ikke sænkes? 

Hvis vi kigger rundt på andre boligselskaber, rundt omkring i Aalborg og Nørresundby, så er prisen op til 

50% lavere, end ved os.  

Er det derfor ikke muligt, at sænke priserne? 

 

Venlig hilsen 

 

Organisationsbestyrelsen  

 
 
 
 


